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Møteprotokoll
for

Heradsstyret

Møtedato: 19.10.2022
Møtestad: Heradsstyresalen
Møtetid: kl. 16:00 - 22:00

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Lars Fjeldstad SP Ordførar
Turid Bjørndal Njåstad SP Medlem
Johannes Haugland SP Medlem
Frode Flesland SP Medlem
Hjalti Heimir Gislason H Varaordførar
Aksel Mjøs H Medlem
Berit Moslett Borge H Medlem
Ole Johannes Mjøs H Medlem
Rita Aud Tveiten AP Medlem
Alexander Thunestvedt AP Medlem
Øyvind Litland AP Medlem
Jørgen Varden AP Medlem
Roald Åge Kleppe SV Medlem
Kjersti Ingolvsdotter 
Vevatne

V Medlem

Silje Midtbø Vevle MDG Medlem
Bjarte Hammer Aarland KRF Medlem
Kari Laurhammer Mjøs KRF Medlem
Alf Terje Mortensen FRP Medlem
Henrik Øksnes FRP Medlem
Kim Andre Hartveit FRP Medlem
Ragnar Tyssebotn FRP Medlem
Sigmund Faugstad FRP Medlem

 
 

Forfall meldt frå medlem Parti Rolle
Asgeir Presttun SP Medlem
Jarle Skeidsvoll KRF Medlem
Siren Tyssebotn FRP Medlem

 
Frammøtte varamedlemmer Parti Erstattar medlem
Helge Valestrand Edvardsdal SP Asgeir Presttun
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Sebastian Andre Haugland H Vara for Aksel M. (H) f.o.m 
sak 090/22

Dag Sveinung Åsheim KRF Jarle Skeidsvoll
John Tysse FRP Siren Tyssebotn

 
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen, politisk-adm.sekretariat
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I starten av møte kom BIR for å orientere om planer rundt etablering av karbonfangst på 
forbrenningsanlegget, sammenslåing med IHM m.m.
I tillegg møtte revisor frå Vestlandsrevisjon IKS for å leggje fram revisjonsrapport i sak 100/22.

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

084/22: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjent.

  
  
19.10.2022 HERADSSTYRET

Ordføraren gjorde slikt framlegg:
"Referatsak 2 "forvaltningsrvisjon" vert handsama som første ordinære sak på sakskartet."

AVRØYSTING:
Samrøystes

----------------------------

Ordføraren hadde slik merknad: Det har vore ein litt uheldig kommunikasjon i sak 091/22 
"barnehagebruksplan" som ligg på saksliste, i den grad at det no kan sjå ut som at det er ordføraren 
som har satt saka på sakslista. Det må vere tydeligare at det er 1/3 av heradsstyret som har krevd 
saka på sakslista. Eg har difor sendt inn eit forslag til arbeidsgruppa som sitt og jobbar med 
reglementet, slik at ein kan gjere dette på ein betre måte i framtida.

Aksel Mjøs, H, hadde slik merknad: Eg ber om at, når det kjem krav til sak på sakslista, det vert 
grunngjeve kvifor det er satt fram eit krav.

Hjalti H. Gislason, H, varsla spørsmål til slutten av møte om korleis endringar i statsbudsjettet kan slå 
ut for kommunen sine investeringar.

Kjersti Vevatne hadde slik merknad: lenka til referatsak nr 4 "Åpenhetsbarometeret" verker ikkje.

HS - 084/22 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjent med slik endring: Referatsak 2 "forvaltningsrvisjon" vert 
handsama som første ordinære sak på sakskartet.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

085/22: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møteprotokoll frå    vert godkjend.
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19.10.2022 HERADSSTYRET

Det var ingen merknader til møtebokene

HS - 085/22 VEDTAK:

Møteprotokollane frå 14.09 og 21.09 vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

086/22: Referatsaker og meldingar

Rådmannen sitt framlegg:
"Referatsakene vert tekne til vitande."

  
  
19.10.2022 HERADSSTYRET

Det var ingen merknader til referatsakene

HS - 086/22 VEDTAK:

Referatsakene vert tekne til vitande.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

087/22: Delegerte saker

Rådmannen sitt framlegg:
Melding om delegerte vedtak vert teken til vitande.

  
  
19.10.2022 HERADSSTYRET

Det var ingen merknader til dei delegerte sakene.

HS - 087/22 VEDTAK:

Melding om delegerte vedtak vert teken til vitande.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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100/22: Oversending frå kontrollutvalet til heradstyret: forvaltningsrevisjon 
ressurskrevjande helse og omsorgstenester

Rådmannen sitt framlegg:

  
19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 100/22 VEDTAK:

1. Heradsstyret sluttar seg til revisor sine tilrådingar og gjev innstilling til heradsstyret om å 
berådmannen vurdere eit tettare samarbeid mellom einingane og sektorane i kommunen, forogså i 
framtida sørge for at kommunen får refundert dei utgiftene dei kan ha rett på refusjonfor.

2. Heradsstyret ber om at kontrollutvalet får ei skriftleg tilbakerapportering om oppfølginga 
avtilrådingane i løpet av vårhalvåret 2023.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

088/22: Frivillig- og utstyrssentral

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Osterøy kommune opprettar frivillig- og utstyrssentral så snart det lar seg gjere.  

  
  
11.10.2022 ELDRERÅDET

Leiar for kultur og mangfald møtte for å orientere i saka.

-----------------------------------------------------------------------------

Rådet gjorde slikt fellesframlegg: Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og utstyrssentral 
og ber heradsstyret vedteke positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i kommunen. Rådet trur 
dette vil være viktig for å bidra til å jamne ut sosiale forskjellar.

AVRØYSTING:
Samrøystes

ELD - 025/22 VEDTAK:



7

Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og utstyrssentral og ber heradsstyret vedteke 
positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i kommunen. Rådet trur dette vil være viktig for å 
bidra til å jamne ut sosiale forskjellar.

11.10.2022 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE

Leiar for kultur og mangfald møtte for å orientere i saka.

-----------------------------------------------------------------------------

Gjorde gjorde slikt fellesframlegg: Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og 
utstyrssentral og ber heradsstyret vedteke positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i 
kommunen. Rådet trur dette vil være viktig for å bidra til å jamne ut sosiale forskjeller.

AVRØYSTING:
Samrøystes

RFF - 025/22 VEDTAK:

Rådet ser veldig positivt på oppstart av ein frivillig- og utstyrssentral og ber heradsstyret vedteke 
positivt i saka. Ein slik sentral har vore eit sakn i kommunen. Rådet trur dette vil være viktig for å 
bidra til å jamne ut sosiale forskjeller.

12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 083/22 VEDTAK:

Osterøy kommune opprettar frivillig- og utstyrssentral så snart det lar seg gjere.  

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 088/22 VEDTAK:

Osterøy kommune opprettar frivillig- og utstyrssentral så snart det lar seg gjere.  
-Frivillig- og utstyrssentralen i Lonevåg må ha ei likeverdig vekting av dei to ansvarsområda. I tråd 
me kravet til statsstøtte må det knytast ei hel stilling til Frivilligsentralen.
-Frivillige lag og organisasjonar må involverast i arrbeidet med å utvikla frivillig- og 
utstyrssentralen.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

089/22: Erverv av areal til omsorg+
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Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Rådmannen tilrår at eitt av nedanståande alternativ vert vald

Alternativ 1: Rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av regulert areal til offentleg 
tenesteyting for Omsorg+. 

Alternativ 2: Rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av ca. 39 daa til omsorg+ og anna 
offentleg tenesteyting. 

Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret.
  
  

Rådmannen får i oppgåve å framforhandle
internsjonsavtale om kjøp av eigedom jfr. alt2. (fig 3)
Det vet sett som vilkår for innløysing av avtalen at det er ei statleg løysing for investeringstilskot til 
sjukeheim og
omsorgsbustader tilgjengeleg.

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

Ordføraren gjorde slikt framlegg: "Rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd 
med fig 3 i sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting. Når avtale er ferdig forhandla, skal 
denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret."

Ragnar Tyssebotn, FRP, gjorde slikt framlegg: "Rådmannen får i oppgåve å framforhandle 
internsjonsavtale om kjøp av eigedom jfr. alt2.

Det vet sett som vilkår for innløysing av avtalen at statleg investeringstilskot til sjukeheim og 
omsorgsbustade vert vidareført."

---------------------------------

AVRØYSTING:
Rådmannen sitt framlegg fall  - ingen røyster
Ordføraren sitt framlegg vart vedteke - 7 røyster
Ragnar Tyssebotn, FRP, sitt framlegg fall - 2 røyster (2FRP)

FS - 084/22 VEDTAK:

Formannskapet tilrår at rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd med fig. 3 i 
sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting."

Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret.

19.10.2022 HERADSSTYRET
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framlegg foreslått av: Alf Terje Mortensen

Rådmannen får i oppgåve å framforhandle
internsjonsavtale om kjøp av eigedom jfr. alt2. (fig 3)
Det vet sett som vilkår for innløysing av avtalen at det er ei statleg løysing for investeringstilskot til 
sjukeheim og
omsorgsbustader tilgjengeleg.

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 089/22 VEDTAK:

Formannskapet tilrår at rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd med fig. 3 i 
sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting.

Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

090/22: Tildeling av tilskot til private barnehagar

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Rådmannen tilrår at kommunen endrar praksis i tråd med Forskrift om tildeling av tilskudd til 
private barnehager (2015), §3 og 9:  

· Kommunen legg rekneskapet frå to år før tilskotsåret til grunn for utrekning av tilskot til 
private barnehagar.

· Satsane om driftstilskot vert vedteke av administrasjonen / barnehagemynda i samsvar med 
forskrifta, og Heradsstyre vert orientert om satsane innan 31.oktober i året før tilskotsåret.

Private eigarar får vedtak om tilskot i november året før tilskotsåret.
  
  
07.09.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke

FS - 071/22 VEDTAK:

Rådmannen tilrår at kommunen endrar praksis i tråd med Forskrift om tildeling av tilskudd til 
private barnehager (2015), §3 og 9:  

· Kommunen legg rekneskapet frå to år før tilskotsåret til grunn for utrekning av tilskot til 
private barnehagar.

· Satsane om driftstilskot vert vedteke av administrasjonen / barnehagemynda i samsvar med 
forskrifta, og Heradsstyre vert orientert om satsane innan 31.oktober i året før tilskotsåret.

https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2015-10-09-1166
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2015-10-09-1166
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2015-10-09-1166
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2015-10-09-1166
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Private eigarar får vedtak om tilskot i november året før tilskotsåret.

14.09.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og votering kjem fram av voteringsprotokoll som ligg ved nedst i møteprotokollen

HS - 073/22 VEDTAK:

Saken utsettes for å bli behandlet ved en senere anledning

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 090/22 VEDTAK:

Rådmannen tilrår at kommunen endrar praksis i tråd med Forskrift om tildeling av tilskudd til private 
barnehager (2015), §3 og 9:  

· Kommunen legg rekneskapet frå to år før tilskotsåret til grunn for utrekning av tilskot til private 
barnehagar.

· Satsane om driftstilskot vert vedteke av administrasjonen / barnehagemynda i samsvar med 
forskrifta, og Heradsstyre vert orientert om satsane innan 31.oktober i året før tilskotsåret.

Private eigarar får vedtak om tilskot i november året før tilskotsåret.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

091/22: Barnehagebruksplanen 2021-2030

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Barnehagebruksplanen vert vedteke slik den ligg føre.

  
  
06.10.2021 FORMANNSKAPET

Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt framlegg: "Oversendes heradsstyret uten innstilling."
AVRØYSTING:
Henrik Øksnes, FRP, sitt framlegg - Samrøystes vedteke

FS - 066/21 VEDTAK:

Oversendes heradsstyret uten innstilling.

13.10.2021 HERADSSTYRET

https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2015-10-09-1166
https://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2015-10-09-1166
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Framlegg og votering i saka følgjer av voteringsprotokoll som ligg nedst i møteboka, etter siste sak 
079/21.

HS - 080/21 VEDTAK:

Saka vert utsett til neste møte

10.11.2021 HERADSSTYRET

Kommunalsjef for Oppvekst, Undervisning og Kultur og leiar for barnehag møtte for å orientere i 
saka.
-----------------------------------------------------------------
Hjalti H. Gislason, H, gjorde slikt framlegg:
"Kapittel 7, del «Barnehagar i Valestrand-området» kulepunkt 1 «Rådmannen tilrår å avslå søknaden 
frå Trygge Barnehager om å byggje ein ny barnehage» vert endra til:
Rådmannen godkjenner søknaden frå Trygge Barnehager om å byggja ny barnehage på Rundhovde. 
Den nye barnehagen kan ha opp til fire (4) avdelingar med oppstart i 2023. Trygge Barnehager kan 
søkja om eventuell utviding til fleire avdelingar ved seinare høve.

Grunngjeving:
Vinteren 2018/19 gjennomførte Norconsult eit utvida tomtesøk i Valestrandsområdet for ny 
barnehage. Formannskapet vedtok i sak 015/19 å velja tomta «Rundhovde 1» som lokalitet. Det er 
akkurat den Trygge Barnehager ynskjer å ta i bruk."

Hjalti H. Gislason, H, gjorde slikt framlegg:
"Kapittel 7, del «Barnehagar i Valestrand-området» kulepunkt 4 «Rådmannen tilrår at kommunen går 
i dialog med Reppen barnehage om å utvide kapasiteten dersom Valestrand barnehage vert lagt ned 
august 2023» vert stroke.

Grunngjeving:
Det er opp til privat barnehageeigar å sjølv vurdere om dei ønskjer dette eller ser at marknaden 
etterspør større tilbod"

Roald Åge Kleppe, SV, gjorde slikt framlegg:
"Mjøsdalen barnehage vert ikkje lagt ned."

Henrik Øksnes, FRP, gjorde slikt fellesframlegg frå FRP og AP: 
"Punkt i Strukturtabell samandrag tabell 10, side 28 vert følgande endra:
1. Drifta ved Valestrand Barnehage vert oppretthalde.
2. Hauge barnehage utvider ikkje kapasiteten.
3. Trygge barnehagers søknad vert tatt stilling til i eige sak.
4. Familiebarnehagens søknad vert tatt stilling til i eige sak .
-----------------------------------------------------------
5. Barnehageplan vert å gjelde fram til 2025."

Merete Birgitte Bortne, MDG, gjorde slikt framlegg:
"1. Kapittel 7. Barnehagar i Valestrand-området, kulepunkt: Dersom drifta av Reppen barnehage blir 
avvikla i planperioden, vil Osterøy kommune overta drifta av barnehagen dersom ikkje andre aktørar 
melder seg til å overta drifta. 

Grunngjeving: Valestrand si folketalsutvikling tilseier at det bør vera barnehageplassar der. Med ny 
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barnehagebruksplan vil barnehagetilbodet på Valestrand vere utelukkande i privat regi frå 2023. 
Dersom privat aktør av ulike grunnar endar opp med å avvikla drifta i løpet av planperioden, vil det 
vere naturleg at kommunen tek over og sikrar kapasiteten i dette omtådet."

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-------------------------------

AVRØYSTING:
Fellesframlegg frå FRP og AP, punkt nr 1 - vedteke 14 røyster (4AP, 2SP, 
1UP, 6FRP, 1SV)

mot 12 røyster 
(3SP,1MDG,1V,4H,2KRF,1SV)
Roald Åge Kleppe, SV, sitt framlegg - fell, 1 røyst (SV) mot 25 røyster
Hjalti H. Gislason, H, sitt framlegg om "Trygge bhg" - fell, 5 røyster (4H,1V) mot 21 
røyster
Fellesframlegg frå FRP og AP, punkt nr 3 - fell, 12 røyster (6FRP, 4AP, 1SV, 
1UP)

mot 14 røyster 
(5SP,1MDG,1V,4H,2KRF,1SV)
Fellesframlegg frå FRP og AP, punkt nr 4 - fell, 12 røyster (6FRP, 4AP, 1SV, 
1UP)

mot 14 røyster 
(5SP,1MDG,1V,4H,2KRF,1SV)
Merete B. Bortne, MDG, sitt framlegg - vedteke 17 røyster(6FRP, 4AP, 
2SP, 2H, 1MDG, 2SV) mot 9 røyster (2H, 
3SP, 1UP, 2KRF, 1V)
Fellesframlegg frå FRP og AP, punkt nr 2 - vedteke 14 røyster (4AP, 2SP, 
1UP, 6FRP, 1SV)

mot 12 røyster 
(3SP,1MDG,1V,4H,2KRF,1SV)
Fellesframlegg frå FRP og AP, punkt nr 5 - vedteke 15 røyster (4AP, 2SP, 
1UP, 1H, 6FRP, 1SV)

mot 11 røyster 
(3SP,1MDG,1V,3H,2KRF,1SV)
Rådmannen sitt framlegg med dei vedteke endringane - vedteke 16 røyster (4AP, 2SP, 
1UP, 1H, 6FRP, 2SV)

mot 10 røyster (4H, 3SP, 2 KRF, 1V)

Framlegget frå Hjalti H. Gislason, H, omkrig utviding av Reppen bhg, fell automatisk som følgje av kva 
som allereie er votert over og vert difor ikkje votert over i eige votering.

HS - 084/21 VEDTAK:

Barnehagebruksplanen vert vedteke med følgjande endringar:
Kapittel 7. Barnehagar i Valestrand-området, kulepunkt: Dersom drifta av Reppen barnehage blir 
avvikla i planperioden, vil Osterøy kommune overta drifta av barnehagen dersom ikkje andre 
aktørar melder seg til å overta drifta. 
- Grunngjeving: Valestrand si folketalsutvikling tilseier at det bør vera barnehageplassar der. Med 
ny barnehagebruksplan vil barnehagetilbodet på Valestrand vere utelukkande i privat regi frå 
2023. Dersom privat aktør av ulike grunnar endar opp med å avvikla drifta i løpet av planperioden, 
vil det vere naturleg at kommunen tek over og sikrar kapasiteten i dette omtådet
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Punkt i Strukturtabell samandrag tabell 10, side 28 vert følgande endra:
- Drifta ved Valestrand Barnehage vert oppretthalde.
- Hauge barnehage utvider ikkje kapasiteten.
- Barnehageplan vert å gjelde fram til 2025.

19.10.2022 HERADSSTYRET

Turid B. Njåstad gjorde slikt utsettingsframlegg: "Rådmannen skal greie ut konsekvensane av 
utbygging av privat barnehage på Rundhovda. Heile barnehagebruksplanen skal bli sett på sakskartet 
i første kvartal 2023"

AVRØYSTING:
Utsettingsframlegget fall: 12 røyster (1MDG, 5SP, 1SV, 2AP, 2KRF, 1U) mot 25 røyster.

------------------------------------------

Framlegg og voteringar elles i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 091/22 VEDTAK:

Barnehagebruksplan 2022-2030 vert vedteken med følgjande endringar:

- Heradsstyret gjev løyve til bygging og opning av ny, privat barnehage med fire avdelingar på 
Rundhovde.

- Valestrand barnehage vert lagd ned når ny barnehage står klar på Rundhovde.

- Rådmannen kan gå i gong med andre byggetrinn av Hauge barnehage når kommunen sitt behov 
tilseier dette.

- Kulepunktet i kapittel 7 «Barnehagar i Valestrand-området»: «Dersom drifta av Reppen barnehage 
blir avvikla i planperioden, vil Osterøy kommune overta drifta av barnehagen dersom ikkje andre 
aktørar melder seg til å overta drifta.» vert stroke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

092/22: Revidert strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-25

Rådmannen sitt framlegg:

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

"Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-2025 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova 
§ 25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-1."

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET
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AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 086/22 VEDTAK:

"Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-2025 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova § 
25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-1."

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 092/22 VEDTAK:

Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-2025 vert godkjent, jf. plan- og bygningslova § 
25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-1.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

093/22: Retningslinjer for rangering av søknadar til tilskotsordninga "Tilskot til inkludering 
av barn og unge"

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre. 

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samøystes vedteke

FS - 087/22 VEDTAK:

Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre. 

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 093/22 VEDTAK:

Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre. 
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---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

094/22: Drøfting av mogeleg strategi for realisering av Lonevågplanen

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Heradsstyret ser det som viktig at kommunen tek aktivt grep for å kome i gang med utviklinga av 
Lonevåg i tråd med Lonevåg-planen. 

Heradsstyret ber i fyrste omgang rådmann å gå i dialog med Vestland fylkeskommune/Tide om 
frigjering av Tidetomta i Lonevåg sentrum. Rådmann kjem attende til Heradsstyret med ny sak 
dersom frigjering av tomta let seg gjere.

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

Ragnar Tyssebotn, FRP, gjorde slikt framlegg: "Basert på kommunen sin økonomiske situasjon og 
bemanningssituasjon vert denne saka ikkje prioritert no."

-----------------------------------------

AVRØYSTING:
Rådmannen sitt framlegg vert vedteke - 7 røyster
Ragnar Tyssebotn, FRP, sitt framlegg fall - 2 røyster (2FRP)

FS - 089/22 VEDTAK:

Heradsstyret ser det som viktig at kommunen tek aktivt grep for å kome i gang med utviklinga av 
Lonevåg i tråd med Lonevåg-planen. 

Heradsstyret ber i fyrste omgang rådmann å gå i dialog med Vestland fylkeskommune/Tide om 
frigjering av Tidetomta i Lonevåg sentrum. Rådmann kjem attende til Heradsstyret med ny sak 
dersom frigjering av tomta let seg gjere.

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 094/22 VEDTAK:

Heradsstyret ser det som viktig at kommunen tek aktivt grep for å kome i gang med utviklinga av 
Lonevåg i tråd med Lonevåg-planen. 

Heradsstyret ber i fyrste omgang rådmann å gå i dialog med Vestland fylkeskommune/Tide om 
frigjering av Tidetomta i Lonevåg sentrum. Rådmann kjem attende til Heradsstyret med ny sak 
dersom frigjering av tomta let seg gjere.



16

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

095/22: Straumsparepolitikk

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Rådmannen set i gang ulike tiltak med formål om å redusere forbruket av straum for å få eit meir 
berekraftig forbruk med omsyn til miljø, energikrisa og økonomi.   

  
  
12.10.2022 FORMANNSKAPET

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

FS - 090/22 VEDTAK:

Rådmannen set i gang ulike tiltak med formål om å redusere forbruket av straum for å få eit meir 
berekraftig forbruk med omsyn til miljø, energikrisa og økonomi.   

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 095/22 VEDTAK:

Rådmannen set i gang ulike tiltak med formål om å redusere forbruket av straum for å få eit meir 
berekraftig forbruk med omsyn til miljø, energikrisa og økonomi. 

Kommunen oppmodar innbyggjarane til å hogga og brenna ved for å spara straum.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

096/22: Suppleringsval til formannskapet

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen gir ikkje framlegg til vedtak i valsaker

  
  
03.10.2022 ARBEIDSUTVAL FOR INNSTILLING I VALSAKER (VALNEMND)

Utvalsleiaren gjorde slikt framlegg:
"Nytt medlem vert Berit Moslett Borge"
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VN - 022/22 VEDTAK:

Nytt medlem vert Berit Moslett Borge

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen

HS - 096/22 VEDTAK:

Nytt medlem vert Berit Moslett Borge
Varalista til formannskap frå Ap, H, SV og SP vert slik:
1. Jørgen Varden, Ap
2. Johannes Haugland, Sp
3. Roald Åge Kleppe, Sv
4. Øyvind Litland, Ap
5. Frode Flesland, Sp
6. Roy Jensen, Sv
7. Aksel Mjøs, H
8. Asgeir Presttun, Sp

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

097/22: Suppleringsval til formannskapet

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen gir ikkje framlegg til vedtak i valsaker

  
  
03.10.2022 ARBEIDSUTVAL FOR INNSTILLING I VALSAKER (VALNEMND)

Utvalsleiaren gjorde slikt framlegg:
"Ny vara vert Silje M Vevle"

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

VN - 020/22 VEDTAK:

Ny vara vert Silje M Vevle

19.10.2022 HERADSSTYRET

Framlegg og voteringar i saka kjem fram i voteringsprotokoll som ligg vedlagt nedst i den samla 
møteprotokollen
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HS - 097/22 VEDTAK:

Fellesliste frå KRF, V og MDG til formannskapet:

Fast medlem: Jarle Skeidsvoll, KRF
Vara:
1. Kjersti I. Vevatne, V
2. Bjarte Aarland, KRF
3. Kari L. Mjøs, KRF
4. Silje Midtbø Vevle, MDG

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

098/22: Suppleringsval til formannskapet og plan- og kommunalteknisk utval

Rådmannen sitt framlegg:
Rådmannen gir ikkje framlegg til vedtak i valsaker

  
  
03.10.2022 ARBEIDSUTVAL FOR INNSTILLING I VALSAKER (VALNEMND)

Utvalsleiaren gjorde slikt framlegg:
"Nytt medlem i formannskap vert Siren Tyssebotn. 
Ny vara til plan- kommunalteknisk vert Ragnar Tyssebotn"

AVRØYSTING:
Samrøystes vedteke

VN - 021/22 VEDTAK:

Nytt medlem i formannskap vert Siren Tyssebotn. 
Ny vara til plan- kommunalteknisk vert Ragnar Tyssebotn.

19.10.2022 HERADSSTYRET

Korrigering av vedtak som vert røysta over og referert til i voteringsprotokollen som ligg ved nedst 
i den samla møteprotokollen:

Framlegget som vert sett fram av Ragnar Tyssebotn, FRP, i møte var slik: "Siren Tyssebotn går inn 
som fast medlem i formannskapet og som vara til valstyret.
Ragnar Tyssebotn vert 1.vara til Plan- og kommunalteknik utval. 
Kim Andre Hartveit vert supplert som vara til formannskapet og Plan- og kommunalteknisk utval."

HS - 098/22 VEDTAK:

Siren Tyssebotn går inn som fast medlem i formannskapet og som vara til valstyret.
Ragnar Tyssebotn vert 1.vara til Plan- og kommunalteknik utval. 
Kim Andre Hartveit vert supplert som vara til formannskapet og Plan- og kommunalteknisk utval."
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---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

099/22: Andre saker/spørsmål

19.10.2022 HERADSSTYRET

Hjalti H. Gislason, H, hadde slikt spørsmål: I kommunal-rapport i sist veken kunne vi lese at 
regjeringen i statsbudsjette foreslår å fjerne Husbanken sitt inversteringstilskot til kommunale 
sjukeheimer og omsorgsbudtader. Om dette forslaget vert vedteke, korleis vil det påverke 
kommunen sine planer med "Omsorg+"?

Ordføraren ga slikt svar: Ambisjonen om "Omsorg+" står ved lag, det har heradsstyret bekrefta i dag. 
Tilskotet er mellombels teken vekk for å dempe inflasjonen. Kommunane vert aktivt teken i bruk for 
konjunktur-justeringar i økonomien, begge vegar. Eg håpar og trur at tilskotet er tilbake og at 
økonomien er på plass når vi omsider skal i gong med prosjektet og skal handsame dette i vårt 
investeringsbudsjett. Ambisjonen står uansett ved lag.

HS - 099/22 VEDTAK:

Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Til å skriva under møteprotokollen saman med ordførar vart desse valde: Silje M. Vevle og Johannes 
Haugland

Lonevåg, 19.10.2022

  Runar Ludvigsen 
  Sekretær
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Heradsstyret - Heradsstyret - Protokoll 

Dato: onsdag 19. oktober 2022 
 
Tilstede Parti 
Alexander Thunestvedt AP 
Jørgen Varden AP 
Rita Aud Tveiten AP 
Øyvind Litland AP 
Alf Terje Mortensen FrP 
Bjørn Kato Melchersen FrP 
Henrik Øksnes FrP 
Kim Andre Hartveit FrP 
Ragnar Tyssebotn FrP 
Sigmund Faugstad FrP 
Aksel Mjøs H 
Berit Moslett Borge H 
Hjalti Heimir Gislason H 
Ole Johannes Mjøs H 
Bjarte Hammer Aarland KrF 
Kari Laurhammer Mjøs KrF 
Silje Midtbø Vevle MDG 
Frode Flesland SP 
Johannes Haugland SP 
Lars Fjeldstad SP 
Turid Bjørndal Njåstad SP 
Roald Åge Kleppe SV 
Roy Håkon Jenssen SV 
Kjersti Ingolvsdotter Vevatne V 
 
Forfall Parti Vara 
Siren Tyssebotn FrP John Tysse 
Ikke tilstede 
Jarle Skeidsvoll KrF Dag Sveinung Åsheim 
Ikke tilstede 
Asgeir Presttun SP Helge Valestrand Edvardsdal 
Ikke tilstede 
 
Av 27 deltakere var 24 medlemmer og 3 varamedlemmer tilstede. 
 
Forfall til sak Parti Saksnr Vara 
Aksel Mjøs H 090/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 091/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 091/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 091/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 091/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 092/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
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Aksel Mjøs H 093/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 094/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 095/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 096/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 097/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 098/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
Aksel Mjøs H 099/22 Sebastian Andre Haugland 
Ikke tilstede 
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084/22 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Innkalling og sakliste vert godkjent. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 17:58:56 og avsluttet: 19.10.2022 17:58:56 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole 
Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), 
Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand 
Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid 
Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), 
Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Innkalling og sakliste vert godkjent. 
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085/22 Godkjenning av møtebok 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Møteprotokoll frå 14.09 og 21.09 vert godkjend. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 17:59:14 og avsluttet: 19.10.2022 17:59:14 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole 
Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), 
Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand 
Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid 
Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), 
Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Møteprotokoll frå 14.09 og 21.09 vert godkjend. 
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086/22 Referatsaker og meldingar 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Referatsakene vert tekne til vitande. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:05:25 og avsluttet: 19.10.2022 18:05:25 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole 
Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), 
Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand 
Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid 
Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), 
Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Referatsakene vert tekne til vitande. 
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087/22 Delegerte saker 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Melding om delegerte vedtak vert teken til vitande. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:08:42 og avsluttet: 19.10.2022 18:08:42 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole 
Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), 
Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand 
Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid 
Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), 
Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Melding om delegerte vedtak vert teken til vitande. 
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088/22 Frivillig- og utstyrssentral 
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100/22 Oversending frå kontrollutvalet til heradstyret: forvaltningsrevisjon 
ressurskrevjande helse og omsorgstenester 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. 1. Heradsstyret sluttar seg til revisor sine tilrådingar og gjev innstilling til heradsstyret om å 
berådmannen vurdere eit tettare samarbeid mellom einingane og sektorane i kommunen, forogså i 
framtida sørge for at kommunen får refundert dei utgiftene dei kan ha rett på refusjonfor. 
2. Heradsstyret ber om at kontrollutvalet får ei skriftleg tilbakerapportering om oppfølginga 
avtilrådingane i løpet av vårhalvåret 2023. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:15:26 og avsluttet: 19.10.2022 18:15:26 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole 
Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), 
Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand 
Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid 
Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), 
Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- 1. Heradsstyret sluttar seg til revisor sine tilrådingar og gjev innstilling til heradsstyret om å 
berådmannen vurdere eit tettare samarbeid mellom einingane og sektorane i kommunen, forogså i 
framtida sørge for at kommunen får refundert dei utgiftene dei kan ha rett på refusjonfor. 
2. Heradsstyret ber om at kontrollutvalet får ei skriftleg tilbakerapportering om oppfølginga 
avtilrådingane i løpet av vårhalvåret 2023. 
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088/22 Frivillig- og utstyrssentral 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Osterøy kommune opprettar frivillig- og utstyrssentral så snart det lar seg gjere. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:34:41 og avsluttet: 19.10.2022 18:34:41 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), V (1 stemme), MDG (1 stemme), Uavhengig (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole 
Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), 
Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand 
Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid 
Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), 
Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Tilleggsforslag Fra Medlem Rita Aud Tveiten (AP) 

1. -Frivillig- og utstyrssentralen i Lonevåg må ha ei likeverdig vekting av dei to ansvarsområda. I 
tråd me kravet til statsstøtte må det knytast ei hel stilling til Frivilligsentralen. 
-Frivillige lag og organisasjonar må involverast i arrbeidet med å utvikla frivillig- og utstyrssentralen. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:34:42 og avsluttet: 19.10.2022 18:34:42 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), V (1 stemme), MDG (1 stemme), Uavhengig (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole 
Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), 
Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand 
Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid 
Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), 
Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Osterøy kommune opprettar frivillig- og utstyrssentral så snart det lar seg gjere. 

Tilleggsforslag 

1. -Frivillig- og utstyrssentralen i Lonevåg må ha ei likeverdig vekting av dei to ansvarsområda. I 
tråd me kravet til statsstøtte må det knytast ei hel stilling til Frivilligsentralen. 
-Frivillige lag og organisasjonar må involverast i arrbeidet med å utvikla frivillig- og utstyrssentralen. 
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089/22 Erverv av areal til omsorg+ 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Formannskapet tilrår at rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd med 
fig. 3 i sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting. 
Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:48:00 og avsluttet: 19.10.2022 18:48:30 
Totalt 20 stemmer for, 7 stemmer mot. 
Stemte for partier: SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 stemmer), KrF (2 
stemmer), V (1 stemme), Uavhengig (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte mot partier: FrP (7 stemmer) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett 
Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte 
Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), 
Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes 
Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald 
Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim 
(Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 
Stemte mot personer: Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP) 

Nytt forslag Fra Medlem Alf Terje Mortensen (FrP) 

1. Rådmannen får i oppgåve å framforhandle internsjonsavtale om kjøp av eigedom jfr. alt2. (fig 
3) Det vet sett som vilkår for ei eventuell innløysing av ein avtale, at det på dette tidspunkt er ei 
statleg løysing for investeringstilskot til sjukeheim og omsorgsbustader tilgjengeleg. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:48:00 og avsluttet: 19.10.2022 18:48:30 
Totalt 7 stemmer for, 20 stemmer mot. 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer) 
Stemte mot partier: SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 stemmer), KrF (2 
stemmer), V (1 stemme), Uavhengig (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP) 
Stemte mot personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett 
Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte 
Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), 
Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes 
Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald 
Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim 
(Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Formannskapet tilrår at rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd med 
fig. 3 i sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting. 
Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret. 



Møteprotokoll - Heradsstyret 
19.10.2022 

 

Aventia Report Generator (opprettet: 20.10.2022 12:26:19) Side 12 av 29 

089/22 Erverv av areal til omsorg+ 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Formannskapet tilrår at rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd med 
fig. 3 i sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting. 
Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:48:00 og avsluttet: 19.10.2022 18:48:30 
Totalt 20 stemmer for, 7 stemmer mot. 
Stemte for partier: SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 stemmer), KrF (2 
stemmer), V (1 stemme), Uavhengig (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte mot partier: FrP (7 stemmer) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett 
Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte 
Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), 
Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes 
Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald 
Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim 
(Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 
Stemte mot personer: Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP) 

Nytt forslag Fra Medlem Alf Terje Mortensen (FrP) 

1. Rådmannen får i oppgåve å framforhandle internsjonsavtale om kjøp av eigedom jfr. alt2. (fig 
3) Det vet sett som vilkår for ei eventuell innløysing av ein avtale, at det på dette tidspunkt er ei 
statleg løysing for investeringstilskot til sjukeheim og omsorgsbustader tilgjengeleg. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 18:48:00 og avsluttet: 19.10.2022 18:48:30 
Totalt 7 stemmer for, 20 stemmer mot. 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer) 
Stemte mot partier: SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 stemmer), KrF (2 
stemmer), V (1 stemme), Uavhengig (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP) 
Stemte mot personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Aksel Mjøs (H), Medlem Berit Moslett 
Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Medlem Bjarte 
Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), 
Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes 
Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald 
Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim 
(Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Formannskapet tilrår at rådmannen får mynde til å forhandle om erverv av areal i tråd med 
fig. 3 i sakspapira til omsorg + og anna offentleg tenesteyting. 
Når avtale er ferdig forhandla, skal denne godkjennast av formannskapet/heradsstyret. 
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090/22 Tildeling av tilskot til private barnehagar 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Rådmannen tilrår at kommunen endrar praksis i tråd med Forskrift om tildeling av tilskudd til 
private barnehager (2015), §3 og 9:  • Kommunen legg rekneskapet frå to år før tilskotsåret til 
grunn for utrekning av tilskot til private barnehagar. • Satsane om driftstilskot vert vedteke av 
administrasjonen / barnehagemynda i samsvar med forskrifta, og Heradsstyre vert orientert om 
satsane innan 31.oktober i året før tilskotsåret. Private eigarar får vedtak om tilskot i november året 
før tilskotsåret. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 19:01:37 og avsluttet: 19.10.2022 19:01:38 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Rådmannen tilrår at kommunen endrar praksis i tråd med Forskrift om tildeling av tilskudd til 
private barnehager (2015), §3 og 9:  • Kommunen legg rekneskapet frå to år før tilskotsåret til 
grunn for utrekning av tilskot til private barnehagar. • Satsane om driftstilskot vert vedteke av 
administrasjonen / barnehagemynda i samsvar med forskrifta, og Heradsstyre vert orientert om 
satsane innan 31.oktober i året før tilskotsåret. Private eigarar får vedtak om tilskot i november året 
før tilskotsåret. 
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091/22 Barnehagebruksplanen 2021-2030 
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091/22 Barnehagebruksplanen 2021-2030 
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091/22 Barnehagebruksplanen 2021-2030 
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091/22 Barnehagebruksplanen 2021-2030 

Nytt forslag Fra Medlem Alf Terje Mortensen (FrP) 

1. Barnehagebruksplan 2022-2030 vert vedteken med følgjande endringar: 
 
Heradsstyret gjev løyve til bygging og opning av ny, privat barnehage med fire avdelingar på 
Rundhovde. 
Valestrand barnehage vert lagd ned når ny barnehage står klar på Rundhovde. 
Rådmannen kan gå i gong med andre byggetrinn av Hauge barnehage når kommunen sitt behov 
tilseier dette. 
Kulepunktet i kapittel 7 «Barnehagar i Valestrand-området»: «Dersom drifta av Reppen barnehage 
blir avvikla i planperioden, vil Osterøy kommune overta drifta av barnehagen dersom ikkje andre 
aktørar melder seg til å overta drifta.» vert stroke. 
 
 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 20:43:44 og avsluttet: 19.10.2022 20:44:30 
Totalt 18 stemmer for, 9 stemmer mot. 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), H (4 stemmer), AP (3 stemmer), SP (1 stemme), SV (1 stemme), 
Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme) 
Stemte mot partier: SP (4 stemmer), KrF (2 stemmer), SV (1 stemme), MDG (1 stemme), AP (1 
stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem Berit Moslett Borge (H), 
Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Varamedlem Sebastian 
Andre Haugland (H), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe 
(SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 
Stemte mot personer: Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem 
Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), 
Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV) 
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Nytt forslag Fra Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG) 

1. Barnehagebruksplanen 2021-2030 blir vedteken slik den opprinneleg vart lagt fram av 
rådmannen.  
Grunngjeving: Kommunen sin økonomiske situasjon tilseier at dette er den mest bærekraftige 
løysinga for framtida.  

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 20:43:44 og avsluttet: 19.10.2022 20:44:30 
Totalt 9 stemmer for, 18 stemmer mot. 
Stemte for partier: SP (4 stemmer), KrF (2 stemmer), SV (1 stemme), MDG (1 stemme), AP (1 
stemme) 
Stemte mot partier: FrP (7 stemmer), H (4 stemmer), AP (3 stemmer), SP (1 stemme), SV (1 stemme), 
Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem 
Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), 
Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV) 
Stemte mot personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem Berit Moslett Borge (H), 
Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Varamedlem Sebastian 
Andre Haugland (H), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe 
(SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

1. Barnehagebruksplan 2022-2030 vert vedteken med følgjande endringar: 
 
Heradsstyret gjev løyve til bygging og opning av ny, privat barnehage med fire avdelingar på 
Rundhovde. 
Valestrand barnehage vert lagd ned når ny barnehage står klar på Rundhovde. 
Rådmannen kan gå i gong med andre byggetrinn av Hauge barnehage når kommunen sitt behov 
tilseier dette. 
Kulepunktet i kapittel 7 «Barnehagar i Valestrand-området»: «Dersom drifta av Reppen barnehage 
blir avvikla i planperioden, vil Osterøy kommune overta drifta av barnehagen dersom ikkje andre 
aktørar melder seg til å overta drifta.» vert stroke. 
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092/22 Revidert strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-25 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. "Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-2025 vert godkjent, jf. plan- og 
bygningslova § 25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-1." 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 20:45:01 og avsluttet: 19.10.2022 20:45:02 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- "Strategi for tilsyn etter plan- og bygningslova 2023-2025 vert godkjent, jf. plan- og 
bygningslova § 25-1, jf. forskrift om byggesak § 15-1." 
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093/22 Retningslinjer for rangering av søknadar til tilskotsordninga "Tilskot til 
inkludering av barn og unge" 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 20:45:32 og avsluttet: 19.10.2022 20:45:32 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Retningslinjene vert vedteke slik dei ligg føre. 
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094/22 Drøfting av mogeleg strategi for realisering av Lonevågplanen 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Heradsstyret ser det som viktig at kommunen tek aktivt grep for å kome i gang med 
utviklinga av Lonevåg i tråd med Lonevåg-planen. 
Heradsstyret ber i fyrste omgang rådmann å gå i dialog med Vestland fylkeskommune/Tide om 
frigjering av Tidetomta i Lonevåg sentrum. Rådmann kjem attende til Heradsstyret med ny sak 
dersom frigjering av tomta let seg gjere. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 20:53:40 og avsluttet: 19.10.2022 20:54:21 
Totalt 20 stemmer for, 7 stemmer mot. 
Stemte for partier: SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 stemmer), KrF (2 
stemmer), V (1 stemme), MDG (1 stemme), Uavhengig (1 stemme) 
Stemte mot partier: FrP (7 stemmer) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører 
Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Varamedlem Sebastian Andre Haugland 
(H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje 
Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), 
Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), 
Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag 
Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 
Stemte mot personer: Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP) 

Nytt forslag Fra Medlem Alf Terje Mortensen (FrP) 

1. Basert på kommunen si økonomiske stode og bemanningssituasjonen i kommunen sin 
administrasjon vert denne saka ikkje prioritert no. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 20:53:40 og avsluttet: 19.10.2022 20:54:21 
Totalt 7 stemmer for, 20 stemmer mot. 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer) 
Stemte mot partier: SP (5 stemmer), AP (4 stemmer), H (4 stemmer), SV (2 stemmer), KrF (2 
stemmer), V (1 stemme), MDG (1 stemme), Uavhengig (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem Bjørn Kato Melchersen (FrP), 
Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP) 
Stemte mot personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Berit Moslett Borge (H), Varaordfører 
Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Varamedlem Sebastian Andre Haugland 
(H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje 
Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), 
Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), 
Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag 
Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Heradsstyret ser det som viktig at kommunen tek aktivt grep for å kome i gang med 
utviklinga av Lonevåg i tråd med Lonevåg-planen. 
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Heradsstyret ber i fyrste omgang rådmann å gå i dialog med Vestland fylkeskommune/Tide om 
frigjering av Tidetomta i Lonevåg sentrum. Rådmann kjem attende til Heradsstyret med ny sak 
dersom frigjering av tomta let seg gjere. 
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095/22 Straumsparepolitikk 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Rådmannen set i gang ulike tiltak med formål om å redusere forbruket av straum for å få eit 
meir berekraftig forbruk med omsyn til miljø, energikrisa og økonomi. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 21:04:08 og avsluttet: 19.10.2022 21:04:08 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Tilleggsforslag Fra Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV) 

1. Kommunen oppmodar innbyggjarane til å hogga og brenna ved for å spara straum. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 21:04:14 og avsluttet: 19.10.2022 21:04:52 
Totalt 17 stemmer for, 10 stemmer mot. 
Stemte for partier: FrP (6 stemmer), AP (4 stemmer), H (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), KrF (1 
stemme), SV (1 stemme), V (1 stemme), SP (1 stemme) 
Stemte mot partier: SP (4 stemmer), H (2 stemmer), KrF (1 stemme), SV (1 stemme), MDG (1 
stemme), FrP (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Medlem Kim Andre Hartveit (FrP), 
Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem Berit Moslett Borge (H), 
Medlem Ole Johannes Mjøs (H), Medlem Kari Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 
Stemte mot personer: Varamedlem John Tysse (FrP), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Silje 
Midtbø Vevle (MDG), Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland 
(SP), Ordfører Lars Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roy Håkon 
Jenssen (SV) 

Vedtak 

- Rådmannen set i gang ulike tiltak med formål om å redusere forbruket av straum for å få eit 
meir berekraftig forbruk med omsyn til miljø, energikrisa og økonomi. 

Tilleggsforslag 

1. Kommunen oppmodar innbyggjarane til å hogga og brenna ved for å spara straum. 
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096/22 Suppleringsval til formannskapet 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Nytt medlem vert Berit Moslett Borge 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 21:08:47 og avsluttet: 19.10.2022 21:08:47 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Nytt forslag Fra Medlem Berit Moslett Borge (H), Medlem Rita Aud Tveiten (AP), Varamedlem 
Roald Åge Kleppe (SV), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP) 

1. Ny vara liste formannskap frå Ap, H, SV og SP 
 
Jørgen Varden Ap 
Johannes Haugland Sp 
Roald Åge Kleppe Sv 
Øyvind Litland Ap 
Frode Flesland Sp 
Roy Jensen Sv 
Aksel Mjøs H 
Asgeir Presttun Sp 
 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 21:08:48 og avsluttet: 19.10.2022 21:08:48 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 
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Vedtak 

- Nytt medlem vert Berit Moslett Borge 
1. Ny vara liste formannskap frå Ap, H, SV og SP 
 
Jørgen Varden Ap 
Johannes Haugland Sp 
Roald Åge Kleppe Sv 
Øyvind Litland Ap 
Frode Flesland Sp 
Roy Jensen Sv 
Aksel Mjøs H 
Asgeir Presttun Sp 
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097/22 Suppleringsval til formannskapet 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Ny vara vert Silje M Vevle 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 21:10:28 og avsluttet: 19.10.2022 21:10:29 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Nytt forslag Fra Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kjersti Ingolvsdotter Vevatne 
(V), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG) 

1. Fellesliste frå Krf, V og MDG til formannskapet 
 
Jarle Skeidsvoll 
Kjersti I. Vevatne 
Bjarte Aarland 
Kari L. Mjøs 
Silje Midtbø Vevle 
 
  

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 21:10:29 og avsluttet: 19.10.2022 21:10:30 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 
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Vedtak 

- Ny vara vert Silje M Vevle 
1. Fellesliste frå Krf, V og MDG til formannskapet 
 
Jarle Skeidsvoll 
Kjersti I. Vevatne 
Bjarte Aarland 
Kari L. Mjøs 
Silje Midtbø Vevle 
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098/22 Suppleringsval til formannskapet og plan- og kommunalteknisk utval 

Innstilling fra administrasjon eller forrige behandling 

1. Nytt medlem i formannskap vert Siren Tyssebotn.  Ny vara til plan- kommunalteknisk vert 
Ragnar Tyssebotn. 

Votering 

Votering startet: 19.10.2022 21:12:15 og avsluttet: 19.10.2022 21:12:15 
Forslaget er enstemmig vedtatt 
Stemte for partier: FrP (7 stemmer), SP (5 stemmer), H (4 stemmer), AP (4 stemmer), SV (2 
stemmer), KrF (2 stemmer), Uavhengig (1 stemme), V (1 stemme), MDG (1 stemme) 
Stemte for personer: Medlem Alexander Thunestvedt (AP), Medlem Jørgen Varden (AP), Medlem 
Rita Aud Tveiten (AP), Medlem Øyvind Litland (AP), Medlem Alf Terje Mortensen (FrP), Varamedlem 
Bjørn Kato Melchersen (FrP), Medlem Henrik Øksnes (FrP), Varamedlem John Tysse (FrP), Medlem 
Kim Andre Hartveit (FrP), Medlem Ragnar Tyssebotn (FrP), Medlem Sigmund Faugstad (FrP), Medlem 
Berit Moslett Borge (H), Varaordfører Hjalti Heimir Gislason (H), Medlem Ole Johannes Mjøs (H), 
Varamedlem Sebastian Andre Haugland (H), Medlem Bjarte Hammer Aarland (KrF), Medlem Kari 
Laurhammer Mjøs (KrF), Medlem Silje Midtbø Vevle (MDG), Medlem Frode Flesland (SP), 
Varamedlem Helge Valestrand Edvardsdal (SP), Medlem Johannes Haugland (SP), Ordfører Lars 
Fjeldstad (SP), Medlem Turid Bjørndal Njåstad (SP), Varamedlem Roald Åge Kleppe (SV), Varamedlem 
Roy Håkon Jenssen (SV), Varamedlem Dag Sveinung Åsheim (Uavhengig), Medlem Kjersti 
Ingolvsdotter Vevatne (V) 

Vedtak 

- Nytt medlem i formannskap vert Siren Tyssebotn.  Ny vara til plan- kommunalteknisk vert 
Ragnar Tyssebotn. 
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099/22 Andre saker/spørsmål 
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